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Dr. Szili Katalin
az Országgyű lés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

»Mi történt az Akadálymentesítési program és a jelnyelvi tolmácsszolgáltatással" címmel a
Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani, Szűcs Erika szociális és munkaügyi miniszte r
asszonyhoz.

A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Ahogy azt a 2008 . évi Magyar Köztársaság költségvetésében általában megszokhattuk, nem
elégséges, de azért mégis meghatározó összegű pénzforrások kerültek a különböző területek részére
biztosításra. Így volt ez az Akadálymentesítési program és jelnyelvi tolmácsszolgáltatás támogatásával ,
továbbvitelével is . A 2009 . évi Magyar Köztársaság költségvetési el ő irányzatában, döbbenten tapasztaltam ,
hogy az Akadálymentesítési program és jelnyelvi tolmácsszolgálat támogatására, egy forint el ő irányzato t
sem találtam, továbbá ez irányú támogató módosító indítványomat, a kormány nyomására, a parlament
szocialista oldala leszavazta .

Tisztelt Miniszter Asszony !

Kérem tájékoztatását, hogy mi az indoka az Akadálymentesítési program és jelnyelv i
tolmácsszolgálat teljes költségvetési támogatása elvonásának?

Kérem tájékoztatását, hogy rövid és középtávon, mi a minisztérium elképzelése a z
Akadálymentesítési program és jelnyelvi tolmácsszolgálat továbbgondolásáról, továbbvitelér ő l?

Várom válaszát !

Tamási, 2008 . december 11 .

Hirt Ferenc
Fidesz – Magyar Polgári Szövetség
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